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 ترجمة الأمانة العامة للاتحاد البرلماني العربي
                                     

 للاتحاد البرلماني الدولي 139الجمعية العامة الـــ 
 والاجتماعات ذات الصلة

 جنيف، سويسرا       
 2018 تشرين الأول/أكتوبر 14-18

 
 *139الـالعامة  الجمعية أعمال جدول

 
 

 
 139 العامة الـــ الجمعية رئيس  انتخاب .1

 

 الجمعية أعمال جدول في ارئط بند إدراج طلبات في النظر .2
 

 حول موضوع القيادة البرلمانية في تعزيز السلام والتنمية في عصر الابتكار والتغير التكنولوجي المناقشة العامة .3
 

، آمنة هجرة أجل من العالمي الاتفاق اعتماد ضـــــــــو  في الهجرةحوكمة و  الهجرة مجال في البرلماني التعاون تعزيز .4
 منتظمةمنظمة و 

 (الإنسان وحقوق لديمقراطيةا لجنة)
 

 المتحدة الأمم شؤونلجنة و  ؛والتجارة التمويل :المستدامة التنميةلجنة  ،ينالدولي والأمن السلم ةلجن تقارير .5
 

 البرلماني لاتحادل 141 ــــــــــــــــالعامة ال معيةالج في الإنســان وحقوق الديمقراطية للجنة الموضــوع البند على الموافقة .6
 المقررين وتعيين الدولي

 

 وقواعده الدولي البرلماني للاتحاد الأساسي النظام على تعديلات .7
 
 

 139لـافي اليوم الأول من الجمعية العامة  138الـلجمعية العامة ل غير المنجزة عمالالأ البحث في*سيتم 
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Agenda of the 139
th

 Assembly
*
 

 
 
 
 
1. Election of the President of the 139

th
 Assembly 

 

2. Consideration of requests for the inclusion of an emergency item in the Assembly 
agenda 

 

3. General Debate on the theme Parliamentary leadership in promoting peace and 
development in the age of innovation and technological change 

 

4. Strengthening inter-parliamentary cooperation on migration and migration 
governance in view of the adoption of the Global Compact for Safe, Orderly and 
Regular Migration 

 (Standing Committee on Democracy and Human Rights) 
 

5. Reports of the Standing Committees on Peace and International Security; 
Sustainable Development, Finance and Trade; and United Nations Affairs 

 

6. Approval of the subject item for the Standing Committee on Democracy and 
Human Rights at the 141

st
 IPU Assembly and appointment of the Rapporteurs 

 

7. Amendments to the IPU Statutes and Rules 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                           
*
 The unfinished business of the 138

th
 Assembly will be dealt with on the first day of the 

139
th

 Assembly 


